

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Whittaker for Mr. Murta on the Standing Committee on Agriculture.

Mr. Oberle for Mr. Whittaker on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mrs. Appolloni and Mr. Rodriguez for Messrs. Rompkey and Hogan on the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration.

Mr. Macquarrie for Mr. Elzinga on the Standing Committee on Transport and Communications.

Messrs. Clermont, Béchard, Smith (Saint-Jean), Cyr, Guay (Lévis), Darling, Gendron and Lachance for Messrs. Baker (Gander—Twillingate), Anderson, Pinard, Caron, Penner, Yewchuk, Loiselle (Chambly) and Pearsall on the Standing Committee on Regional Development.

Mr. Allard for Mr. Dionne (Kamouraska) on the Standing Committee on Regional Development.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Mr. Lang, a Member of the Queen's Privy Council,—Capital Budget of the St. Lawrence Seaway Authority for the year ending March 31, 1978, pursuant to subsection 70 (2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with Order in Council P.C. 1977-896, dated March 30, 1977, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/243.

At 10.28 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Whittaker en remplacement de M. Murta sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

M. Oberle en remplacement de M. Whittaker sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M^{me} Appolloni et M. Rodriguez en remplacement de MM. Rompkey et Hogan sur la liste des membres du Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration.

M. Macquarrie en remplacement de M. Elzinga sur la liste des membres du Comité permanent des transports et des communications.

MM. Clermont, Béchard, Smith (Saint-Jean), Cyr, Guay (Lévis), Darling, Gendron et Lachance en remplacement de MM. Baker (Gander—Twillingate), Anderson, Pinard, Caron, Penner, Yewchuk, Loiselle (Chambly) et Pearsall sur la liste des membres du Comité permanent de l'expansion économique régionale.

M. Allard en remplacement de M. Dionne (Kamouraska) sur la liste des membres du Comité permanent de l'expansion économique régionale.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Lang, membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'établissement de l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent pour l'année se terminant le 31 mars 1978, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que l'arrêté en conseil C.P. 1977-896, en date du 30 mars 1977, approuvant ce budget. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 302-1/243).

A 10 h. 28 du soir, la Chambre s'ajourne à demain, à onze heures du matin, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.